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Secretaria 
F/U 
 
Acta de la sessió ordinària que va dur a terme el Ple, en primera 
convocatòria, el dia 24 de febrer de 2010  

 
A la vila d'Arenys de Mar, a les 19.00 h del dia 24 de febrer de 2010, es 

reuniren a la Casa de la Vila, sota la presidència de l'alcalde, Sr. Ramon Vinyes 
i Vilà, els tinents d’alcalde Sr. Jordi Pera i Pi, Sr. Xavier Febrer i Claveras, Sr. 
Marc Soler i Colomer, Sra. Lorena Estrada Ocaña i Sra. Annabel Moreno i 
Nogué i els regidors i regidores, Sra. Isabel Illescas Sánchez, Sra. Assumpció 
Balliu i Tena, Sr. Estanislau Fors Garcia i Sra. Maria Rosa Zaragoza i Juncà Sr. 
Alejandro Acero Cherta, Sra. Maria Rosa Dias i Caballé, Sr. Josep Antoni 
Burcet Linares Sr. Agustí Massuet i Recolons i Sra. Joana Asensio i Solaz. 
Assistits pel  secretari de l'Ajuntament, Sr. Àngel Lozano i Pérez. No hi 
assisteixen la tinent d'alcalde Sra. Isabel Roig i Casas i  el regidor Sr. Benet 
Maimí i Pou.  I, per tant, amb el quòrum necessari perquè pugui tenir lloc 
vàlidament aquesta sessió ordinària, en primera convocatòria, segons l'ordre 
del dia prèviament establert. 

 
Tot seguit es procedeix, per ordre, a tractar dels assumptes següents: 
 
1.- APROVACIÓ D’ACTA.- Es dóna compte de l'acta de la sessió 

anterior celebrada pel Ple, amb caràcter ordinari, el dia 27 de gener de 2010. 
Coneguda aquesta acta, se n’acorda per unanimitat l'aprovació. 

 
2.- ACCEPTACIÓ DE BÉNS.- L’alcalde dóna compte de la següent 

proposta d'acord, dictaminada favorablement per la Comissió informativa de 
Règim Interior. 

 
“En data 1 de febrer de 2010 s’ha formalitzat, en escriptura pública, la 

cessió per Edificacions NOU PARC 47, SL a aquest Ajuntament, de les finques 
ubicades en l'àmbit territorial del subsector 1, sector NP-9, Sa Clavella-Sapí (La 
Raureta). Acomplint així les obligacions contretes segons el conveni urbanístic 
formalitzat per la dita entitat amb aquest Ajuntament, en data 3 de juny de 
2008. 

 
En virtut d’això, aquesta Alcaldia proposa al Ple l'adopció del següent 

acord: 
 
PRIMER.- Acceptar en ple domini i lliure de càrregues, gravàmens i 

arrendataris, les finques 12.220, 12.247, 12.248 i 12.249 inscrites en el 
Registre de la Propietat d'Arenys de Mar, en els termes que resulten descrits en 
l'expositiu I de l'escriptura pública núm. de protocol 119 de data 1 de febrer de 
2010 davant el notari Sr. Guzman Clavel Jordà. 
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SEGON.- No acceptar la finca 12.250, inscrita en el Registre de la 
Propietat d'Arenys de Mar, referenciada en el núm. 4 de l'expositiu I de 
l'avantdita escriptura pública. I posposar-ne l'acceptació a la data en la qual 
aquesta finca quedi alliberada de la hipoteca que actualment la grava, segons 
la referència de càrregues que pesa sobre seu i conforme es descriu en la 
susdita escriptura pública.  

 
TERCER.- Que l'Alcaldia procedeixi a formalitzar en escriptura pública el 

que s’ha acordat i que precedeix. 
 
QUART.- Que es procedeixi a la inscripció, en el Registre de la Propietat 

d'Arenys de Mar, de les finques dites. 
 
CINQUÈ.- Que es procedeixi a la inscripció de les susdites finques en 

l'Inventari de béns d'aquest Ajuntament.” 
 
Sotmesa a votació la dita proposta se n’acorda per unanimitat 

l'aprovació, segons queda transcrita . 
 
3.- MODIFICACIÓ DE CRÈDIT 2/2010.- L'alcalde dóna compte de la 

proposta d'acord sobre l'assumpte enunciat, dictaminada favorablement per la 
Comissió informativa d'Hisenda. 

 
Sotmesa a votació la dita proposta, s’acorda per unanimitat: 
 
PRIMER.- Destinar 60.000 euros dels 114.841,26 euros del Romanent 

de Tresoreria afectat procedent de la venda de l’habitatge del carrer Bisbe 
Català 11  al projecte d’inversió 2010/2/Resid /2  Millora Instal·lacions Geriàtric, 
que té per objecte millorar les condicions d’accessibilitat de l’edifici. 

 
SEGON- Aprovar inicialment la modificació de crèdit 2/2010 sota la 

modalitat de crèdit extraordinari finançat amb romanent de Tresoreria per a 
despeses amb finançament afectat segons el detall següent: 

 
Crèdit extraordinari  finançat amb romanent de Tresoreria afectat 
 
Partides objecte de crèdit extraordinari 

 
Partida Denominació Import 

64 233 62300 Instal·lacions Geriàtric  60.000,00  
 
Finançament: romanent de Tresoreria afectat 
 
Concepte Denominació Import 

87010 Romanent de Tresoreria Finançament afectat 60.000,00  
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TERCER.- Publicar l’acord anterior en el BOP, per al tràmit d’informació 

pública, durant un període de 15 dies, d’acord amb el que disposa l’article 169 
del Text refós de la Llei reguladora de les hisendes locals. En el supòsit que no 
es produeixin reclamacions en el termini esmentat, l’acord de modificació del 
Pressupost de l’exercici 2010, s’entendrà definitivament aprovat per aquesta 
Corporació. 

 
4.- DENOMINACIÓ DE “FONS JOSEP M. PONS I GURI”.- L’alcalde 

dóna compte de la proposta d'acord sobre l'assumpte enunciat, promoguda pel 
Consell sectorial del Museu d'Arenys de Mar i dictaminada favorablement per la 
Comissió informativa de Règim Interior. I justifica la dita proposta en base a la 
fonamentació que sobre aquesta consta en l'expedient tramitat. 

 
Sotmesa la dita proposta a votació, s’acorda per unanimitat: 
 
Denominar com a Fons Josep M. Pons i Guri la col·lecció procedent de 

l’antic Museu municipal Fidel Fita, ubicada al Museu d’Arenys. 
 
5.- MOCIONS.- No se’n formulen 
 
6.- PRECS I PREGUNTES.- A) PRECS: 
 
a) El  grup municipal de ViA  formula els següents: 
 
1.- Són prou coneguts els fets vandàlics ocorreguts la passada setmana i 

especialment durant el cap de setmana. Demanem que la Regidoria ens faci a 
mans un informe de la situació i de les mesures de reforç que pensen prendre 
per prevenir fets d’aquesta magnitud.  

 
• El tinent d'alcalde Sr. Jordi Pera contesta dient que entén el prec. 
 

2.- Tenim constància que s’ha demanat a aquest Ajuntament la 
desratització d’una zona del turó del Maltemps, justament al carrer de darrere de 
l’escorxador, on s’han trobat, a més, pells de serps que també hi habiten. Per 
poder procedir correctament, cal abans treure tots els matolls que els donen 
recer; sol·licitem que es demani assessorament als serveis municipals per 
determinar la manera més eficaç de resoldre aquest problema de salubritat i que 
s’actuï sense demora. 

 
• La tinent d'alcalde Sra. Moreno diu que recull el prec. 
 

3.- Tenim informació que es produeixen petits furts al Mercat municipal, 
a causa de la separació a les portes laterals en relació amb el paviment. 
Demanem que es faci una actuació en aquest sentit, de manera que també eviti 
l’entrada de gats per aquest espai. 
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• El tinent d'alcalde Sr. Soler diu que s’ha efectuat una inspecció 

tècnica. 
 

4.- Ens informen residents de la zona que en relació amb les obres de la 
rotonda a la Nacional II davant del Lidl, la il·luminació nocturna és inexistent i pot 
provocar accidents de trànsit sobretot en aquells que no coneixen la zona. 
Demanem que es faci l’advertiment oportú als responsables de l’obra. 

 
• El tinent d'alcalde Sr. Jordi Pera diu que aquesta situació s’ha 

posat en coneixement de l'òrgan competent de la carretera N-II. Que se 
n’intentarà millorar l'estat actual. 

 
5.- La llibertat d’expressió és un valor fonamental en qualsevol societat 

democràtica, però els seus límits es troben en el respecte a les persones, 
encara que aquestes discrepen, especialment quan parlem d’una publicació que 
es paga amb diners públics, com és l’ATR; veiem amb consternació que 
s’utilitza aquesta publicació per carregar contra les 3.500 persones que han 
signat l’escrit sobre la 3a platja, en lloc d’encaminar el conflicte i les malfiances 
per la via del diàleg. Els governants han de donar exemple en aquestes coses, 
demanem una reflexió i una rectificació. 

 
• El tinent d'alcalde Sr. Jordi Pera diu que, en tot cas, les opinions 

expressades en la publicació municipal ATR, corresponen als grups polítics i no 
al govern municipal. 

 
b) El grup municipal del PP formula el següent: 
 
1.- A la Riera, concretament a l'alçada del Xifré i fins a l'alçada del Punt 

Groc, per situar-nos, hi ha un pas de vianants discontinu, una part situat a la 
carretera B-511, regulat pel corresponent semàfor de vianants, i l'altra, a 
l'alçada de la mateixa Riera, regulat pel senyal en alçada a la vorera esquerra 
segons pugem i per la dreta tan sols amb visual per als vehicles que 
s’incorporen a la Riera des de la B-511. Els vianants es troben amb el problema  
que quan el semàfor de la Riera es posa verd per als vehicles, aquests no 
tenen en comte el vianant i tiren pel dret. El vianant es troba amb el fet que 
tenint el semàfor verd a l'alçada de la B-511, quan arriben al baixador per 
introduir-se a la Riera –que l'acció és de continuar– han de vigilar, perquè els 
vehicles de la part baixa tenen el semàfor verd per incorporar-se a la B-511, i 
es creen confusions entre les preferències vianants-vehicle. Demanaríem al 
regidor de l'àrea, perquè així ens ho han demanat usuaris habituals i perquè 
creiem que tenen raó, que indiquessin millor aquest pas. La solució pot ser que 
s’afegís al semàfor de vehicles, el semàfor indicador de vianants i així evitaríem 
problemes, o bé que es convertís el semàfor de la part de la Riera en semàfor 
en ambre i no verd/vermell. 
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• El tinent d'alcalde Sr. Jordi Pera diu que s’intentarà solucionar el 
fet que es planteja. 

 
B) Preguntes: 
 
a) El grup municipal del PP formula les següents: 
 
1.- La matinada del passat dissabte i la del diumenge, es van produir 

certs actes de vandalisme a la nostra vila, a la Riera i també en carrers del 
voltant. El més sonat, però no per això més important, va ser la punxada de 
rodes a més de 80 vehicles. 

 
1.1.- Ens podria dir el Govern en quina situació es troba en el dia d'avui 

la investigació dels fets, per part dels Mossos d'Esquadra i la Policia Local? 
 
1.2.- Ens podria dir el Govern perquè si tenia coneixement la Policia 

Local de que durant la nit del divendres-matinada del dissabte ja es van produir 
accions vandàliques, no varen posar més vigilància a la zona de la Riera la 
matinada de diumenge per si cas no es tractés d'un fet aïllat? 

 
1.3.- S’ha plantejat el Govern, si hi ha reincidència en actes com els 

d'aquest cap de setmana, instal·lar aparells de vigilància per la Riera? 
 
• Al seu torn, el grup municipal de CiU formula la següent: 
 

1.- Què està fent el Govern municipal davant de l’augment d’actes 
vandàlics i delinqüència a Arenys de Mar? 

 
• El tinent d'alcalde Sr. Jordi Pera diu que estan investigant aquests 

fets i que hi ha pistes sobre l'autoria. Que de la vigilància per  garantir la 
seguretat, es realitza en col·laboració amb els Mossos d’Esquadra. Que no es 
partidari de la instal·lació de càmeres de vigilància; no obstant això, se n’haurà 
de considerar, diu, la possible instal·lació en alguns llocs. 

 
b) El grup municipal de CiU formula les següents: 
 

2.- Creu realment la regidora Annabel Moreno, tal com escriu en el 
darrer número de L’Almorratxa, que “uns quants personatges, amb certs 
interessos econòmics, val a dir-ho, manipulen els arenyencs”? 

 
• La tinent d'alcalde Sra. Moreno diu que aquesta manifestació la va 

fer no como a tinent d'alcalde d'aquest Ajuntament, sinó com a membre d'un 
partit polític. 

 
3.- Ens pot dir el Govern municipal perquè no es va fer cap acte el dilluns 

passat, per commemorar el 25è aniversari de la mort de Salvador Espriu? 
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• L'alcalde contesta que hi va haver la previsió de celebrar algun 

acte, que finalment es va suspendre. Que la tinent d'alcalde Sra. Roig 
n’informarà per escrit. 

 
4.- Davant de la plaça Molí del Camp de Sa Mar s’estan fent unes 

prospeccions relacionades amb la instal·lació d’un ascensor que comuniqui la 
plaça amb el barri de Sant Elm.  Està el Govern al corrent que allà hi ha un pou 
del segle XVIII i que hi ha una associació que es dedica a recuperar els pous 
antics i els búnquers? 

 
• El tinent d'alcalde Sr. Pera diu que les prospeccions que es fan 

tenen com a finalitat conèixer el terreny. Que el projecte d'instal·lar un ascensor 
està en fase d'estudi. 

 
5.- Pensa el govern municipal organitzar algun acte per commemorar el 

75è aniversari de la inauguració de l’Arxiu Municipal? 
 
• L'alcalde contesta afirmativament. No obstant això, diu, la tinent 

d'alcalde Sra. Roig n’informarà por escrit. 
 

7.- COMUNICACIONS.- Es  dóna compte de les Resolucions adoptades 
per l'Alcaldia des de la data 25 de gener a 19 de febrer de 2010. 

 
I, atès que no hi havia més punts assenyalats en l’ordre del dia, el 

president aixeca la sessió a les 20.00 h. Del que s’hi ha tractat s’estén aquesta 
acta autoritzada per mi, el secretari, que en dono fe. 

 
ARENYS DE MAR, 28 de febrer de 2010  
 

EL SECRETARI DE L'AJUNTAMENT, 
 
 
 
 


